

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China  
20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



餐飲業  
Restaurants

## 金獎 Gold Award

### 御苑 皇宴

THE BANQUETING HOUSE

叙福樓集團 — 御苑皇宴 (九龍灣店)

LHGroup –

The Banqueting House (Kowloon Bay Branch)

作為叙福樓集團旗下高級宴會品牌，御苑皇宴推出各種環保菜單，安裝各款節能爐具及推行多項環保措施，在為客人提供全面窩心的用餐體驗外，亦在環境保護上盡一分力。

Being the high-end Chinese banqueting brand under the Lucky House Group, the Banqueting House has introduced different green menus, installed energy-saving kitchen equipment and implemented various environmental-friendly initiatives. It provides an excellent catering experience for customers while contributing to environmental protection.



於洗碗碟機及蒸櫃等設備安裝熱回收系統，回收各設備的多餘熱力以預熱用水，減低能源消耗及廚房的室內溫度。  
Installing heat recovery system in equipment like dishwasher and steam cabinet to collect excess heat for boiling water to reduce energy consumption and indoor temperature of kitchens.



推行「綠色椅套」計劃，侍應只會在有「綠色椅套」的客人提出要求時才更換骨碟，從而減少清洗碟子的用水。  
Introducing a “Green Chair Cover” scheme to reduce water usage due to dish washing: waiters would only change the side plates upon requests from customers with this seat cover.



舉辦「環保海鮮周」，以優惠價推出可持續海鮮的菜式，並邀請世界自然基金會香港分會到場鼓勵食客選擇可持續海鮮。  
Organising “Sustainable Seafood Week” to give special discount on selected dishes of sustainable seafood and inviting WWF-Hong Kong to encourage customers to choose sustainable seafood at the restaurant.